



Αθήνα, 4 Μαρτίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κύριο Υπουργό Παιδείας, Θρησκευµάτων και Αθλητισµού  

Θέµα : Προβληµατισµός από τις αλλαγές στην συγκρότηση των Πειθαρχικών Συµβουλίων 

Πρωτοβάθµιας και Δευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης.   

Η Υπουργική Απόφαση (Φ277/ 91/19483/Ε2) µε την οποία καταργείται η συµµετοχή των δυο 

αιρετών εκπροσώπων των εκπαιδευτικών στα Πειθαρχικά Συµβούλια της Πρωτοβάθµιας και 

Δευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης, µειώνοντας τον αριθµό των µελών από πέντε σε τρία, έχει 

προκαλέσει έντονες αντιδράσεις στον εκπαιδευτικό κόσµο. Οι αιρετοί εκπρόσωποι των 

εκπαιδευτικών είναι δηµοκρατικά εκλεγµένοι από τους συναδέλφους τους, οι οποίοι λειτουργούσαν 

ως εγγυητές διαφάνειας, αµεροληψίας και δίκαιης κρίσης στις πειθαρχικές διαδικασίες. Η 

Υπουργική Απόφαση αυτή έρχεται σε αντίθεση µε τη θεσµοθέτηση της συµµετοχής των αιρετών 

που είχε καθιερωθεί το 2015 (Φ.354.1/14/98473/Ε1), ενώ δηµιουργεί και ερωτηµατικά σχετικά µε 

τη συνταγµατικότητα της νέας σύνθεσης των Πειθαρχικών Συµβουλίων.  

Επειδή η αφαίρεση των αιρετών δηµιουργεί άνιση µεταχείριση των εκπαιδευτικών σε σχέση µε 

άλλους δηµοσίους υπαλλήλους που πολύ σωστά έχουν τη δυνατότητα να εκπροσωπούνται στα 

πειθαρχικά όργανά τους. 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός 

Θα εξεταστεί το ενδεχόµενο αναθεώρησης της απόφασης, λαµβάνοντας υπόψη τη σηµασία της 

πολυφωνίας και της συµµετοχικότητας σε ένα πειθαρχικό όργανο, το οποίο διαχειρίζεται θέµατα 

που αφορούν άµεσα τη σταδιοδροµία και το εργασιακό µέλλον των εκπαιδευτικών;  
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Πως απαντά το Υπουργείο Παιδείας, Θρησκευµάτων και Αθλητισµού στις ανησυχίες της 

εκπαιδευτικής κοινότητας ότι η νέα σύνθεση των Πειθαρχικών Συµβουλίων ενδέχεται να οδηγήσει 

σε περιορισµό της διαφάνειας, αύξηση των αυθαιρεσιών και αποδυνάµωση των εργασιακών 

δικαιωµάτων των εκπαιδευτικών; 

Ποιο είναι το σκεπτικό πίσω από αυτή την αλλαγή και σε ποιον βαθµό η απόφαση ελήφθη µετά 

από διάλογο µε τους εκπαιδευτικούς φορείς ή έστω κάποια διαβούλευση µε την εκπαιδευτική 

κοινότητα; 

Η ερωτούσα βουλευτής  

Μάλαµα Κυριακή  




